
 

Vierde Commissie - Verslag van de vergadering 

kenmerk 2011/4com31/07/2011 

       

Agenda: 

OPENBARE ZITTING 
 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 
15 juni 2011. 
Het verslag wordt goedgekeurd. 
 

2. OVINOB – interbestuurlijk project Bibliotheekportalen : 
goedkeuring van de overeenkomst met de vzw Bibnet. 
Geen vragen. 

 
3. Provinciaal Archeologisch Museum (PAM) Velzeke te 

Zottegem – ontwerpuitbreiding met 3de vleugel : 
vaststelling van de voorwaarden zoals bepaald in 
bestek, offerte, plans, opdracht geraamd op 
3 153 067,70 EUR inclusief btw, te gunnen bij wijze van 
openbare aanbesteding. 
Vraag : raadslid Eddy Schollaert vraagt naar de 
timing van het project. 
Antwoord : gedeputeerde Jozef Dauwe antwoordt 
dat de eerste steenlegging nog is voorzien voor 
2011, en dat de duur van de bouwwerken max. 2 
jaar zal bedragen. 
Vraag : raadslid Rik Franck stelt de vraag of de 
elementen die uit het dossier zijn gehaald, definitief 
geschrapt zijn. 
Antwoord : gedeputeerde Jozef Dauwe antwoordt 
dat het wel degelijk zo is. Het dossier is nu volledig 
binnen het vooropgestelde budget opgesteld. 
Vraag : raadslid Jozef Van Pée vraagt wat de functie 
zal zijn van de bijkomende ruimten. 
Antwoord : gedeputeerde Jozef Dauwe antwoordt 
dat dat vooral tentoonstellingsruimte en depot zal 
zijn. 

 
4. Islamitische erediensten – Hicret Camii, Sint-Niklaas : 

goedkeuring van het meerjarenplan 2008-2013. 
Vraag : raadslid Eddy Schollaert vraagt naar de 
betekenis van de afkorting "MAR" in de stukken. 
Antwoord : mevrouw ElkeLauwers, rechtskundig 
adviseur, verduidelijkt dat deze afkorting de code is 
die wordt gebruikt in het verplicht te gebruiken 
formulier en ook in het digitaal boekhoudpakket. In 
het dossier werden er een aantal boekhoudkundige 
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aanpassingen doorgevoerd op advies van de 
financieel consulent. 

 
5. Vraag van Johan Beke over het dossier 

Caemersklooster – stand van zaken en toekomstige 
bestemming (vraag om toelichting) 
Raadslid Johan Beke verwijst naar de vorige 
budgetbesprekingen in de raad en vraagt naar de 
stand van zaken. 
Mevrouw Andrea De Kegel verwijst naar het 
akkoord dat de deputatie op 24 februari jl. gaf aan 
de totaalvisie, noodzakelijk om op een duurzame en 
doordachte wijze de uitbreiding van de culturele 
infrastructuur te realiseren. 
De essentie is dat de restauratie geen zware 
hypotheek mag leggen op toekomstige generaties 
en bestemmingen. Streefdoel is een duurzame 
basisinfrastructuur te ontwikkelen waarbinnen zich 
allerlei activiteiten kunnen afspelen. De uitbreiding 
richt zich evenwel op cultuur gerelateerde 
activiteiten zoals tentoonstellingen, lezingen, 
colloquia, kleine recitals… Er zal een verbinding 
gerealiseerd worden tussen het infirmeriecomplex 
aan de Trommelstraat en het reeds functionerende 
cultuurcentrum. De hoofdingang wordt de 
Trommelstraat. 
Vraag : raadslid Jef Van Pee vraagt naar de stand 
van zaken betreffende de restauratie van het Lam 
Gods in het Caermersklooster. 
Antwoord : gedeputeerde Jozef Dauwe licht kort 
toe. De bevoegde instanties komen binnenkort 
samen. De beslissing over de locatie zal niet lang 
meer op zich laten wachten. 

 
6. Vraag van Johan Beke over het dossier provinciaal 

museumbeleid : 
- Uitbouw Pam Ename-Velzeke tot volwaardig landelijk 
  erkend museum (voorstel) 
- Werking van het provinciaal museumconsulentschap 
  (vraag om uitleg). 
Mevrouw Andrea De Kegel legt uit dat het positief is 
dat er de ambitie is om op termijn het PAM uit te 
bouwen tot een volwaardig landelijk museum. 
Ze beklemtoont evenwel dat we realistisch moeten 
blijven. Momenteel hebben we voor het PAM een 
regionale herkenning. Maar ook voor deze indeling 
zijn er nog een aantal zwakke punten voor de 
verschillende gehanteerde criteria (belang van het 
erfgoed, maatschappelijke verantwoordelijkheid, 
uitvoering basisfuncties, kwaliteit bedrijfsvoering, 
geografische reikwijdte). Aan deze punten moet 
eerst en vooral gewerkt worden om de regionale 
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herkenning te kunnen behouden. 
 
Wat de werking betreft van het provinciaal 
museumconsulentschap legt mevrouw Andrea De 
Kegel uit dat deze nauwelijks is gewijzigd. Het 
museumconsulentschap blijft de musea in Oost-
Vlaanderen ondersteunen inzake de uitvoering van 
de 4 basisfuncties. Het blijft vorming aanbieden, 
netwerken initiëren, ondersteunen en coördineren. 
Move blijft inhoudelijk volledig begeleid door het 
museumconsulentschap en ook in de depotwerking 
is het museumconsulentschap een essentiële 
factor. 

 
7. Vraag van Johan Beke over de culturele samenwerking 

met de Provincie Zeeland (overzicht en vooruitzichten). 
Voorzitter Marie Verheirstraeten merkt op dat op 8 
oktober 2008 de 4de Commissie reeds een 
powerpointpresentatie kreeg betreffende de 
culturele samenwerking Oost-Vlaanderen, West-
Vlaanderen, Zeeland. 
Mevrouw Andrea De Kegel legt uit dat de werking 
gestoeld blijft op 2 pijlers : enerzijds de 
subsidiëring van grensoverschrijdende 
uitwisselingsinitiatieven, georganiseerd door 
diverse particuliere verenigingen waarbij de 
buitenlandse partner (Zeeland) steeds moet 
betrokken zijn, en anderzijds de jaarlijkse eigen 
gezamenlijke provinciale initiatieven, die met een 
beurtrol in de 3 provincies plaatsvinden. 

 
8. Vraag van Johan Beke over het categoriseren van de 

culturele initiatieven : culturele ambassadeurs/grote 
culturele initiatieven/waardevolle bovenlokale 
initiatieven (voorstel). 
De vergadering beslist punt 8 naar de volgende 
commissievergadering te verschuiven. 

 
9. Vraag van Johan Beke over de concretisering 

provinciaal erfgoedbeleid/depotwerking (vraag om 
toelichting). 
De vergadering beslist punt 9 naar de volgende 
commissievergadering te verschuiven. 
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10. Varia 

Er zijn geen variapunten. 
 

 
 
 
 

Gent 1 september 2010

De secretaris     De voorzitter 
Andrea De Kegel   Maria Verheirstraeten 


